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Obiectul întrebării: Decizia de mutare a sediului CEO la București

Domnule Ministru,

Ca urmare a mesajului clar trimis de comunitatea gorjeană cu 

privire la decizia de mutare a sediului Complexului Energetic Oltenia la 

București, vă rog să vă îndreptați atenția spre metode clare de 

soluționare a acestei probleme.

Complexul Energetic Oltenia este unul dintre nucleele existenței 

Gorjului - în ceea ce privește locurile de muncă - și o mare comunitate - 

în ceea ce privește numărul de angajați. Pentru aceste motive, inițiativa 



de a muta sediul instituției la București pare cel puțin neargumentată, 

chiar daca ea pare să fie justificată de prezența în mijlocul 

evenimentelor politice. Din păcate, această decizie nu trebuie să fie 

argumentul principal în funcționarea unei instituții. Ce alte argumente 

există pentru această mutare? Și mai ales: care este impactul așteptat? 

Nu există, oare, metode prin care putem obține efecte pozitive fără să 

atragem protestul populației gorjene - 15.000 de oameni implicați 

direct în activitatea organizației? Nu în ultimul rând - conform 

experienței dumneavoastră manageriale - credeți că poate fi eficientă o 

conducere ruptă de contextul în care organizația își desfășoară 

activitatea?

Exista un interes foarte mare, atât la nivel local cât si la nivel 

regional, de a face auzit mesajul prin care se cer explicații pentru 

această decizie. Din aceste motive, vă rog să luați în considerare 

schimbarea deciziei și - în orice caz - argumentarea solidă a unei 

inițiative care poate altera viața a mii de oameni.

Solicit răspunsul în scris.

Vă mulțumesc,

Senator -----
Mihnea Cosrnin Costefiu


